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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 
din data de 24.07.2023 

 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 13:00 și s-au desfășurat online, în sistem de 
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și la începutul şedinţei au fost 
prezenți 24 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție. Au lipsit dl Bordei, dl Desculţescu 
şi dl Pană. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin Dispoziția 
Primarului Sectorului 6 nr. 1529 din 20.07.2023, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2) lit. a),                 
art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. b) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 
alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ,                 
cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării 
acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1529 din 20.07.2023 a fost publicată în ziarul Adevărul 
din data de 21-23.07.2023, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul Primăriei 
Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziţia nr. 1539/21.07.2023. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul instituției                 
la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook la adresa 
facebook.com/PrimariaSectorului6. 

 
Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1529 din 20.07.2023 

 
 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. nr. 5 şi nr. 6 

Proiect de hotărâre nr.  171/19.07.2023 privind împuternicirea expresă 
a Consiliului Local al Sectorului 6 să hotărască cu privire la cooperarea 
cu Administraţia Naţională “Apele Române”- Administrația Bazinală de 
Apă Argeș-Vedea, în scopul realizării proiectului de investiții     
“Parcul Lacul Morii, București” 

2. nr. 1 şi nr. 5 
Proiect de hotărâre nr.  166/10.07.2023 privind aprobarea rectificării 
Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2023 

3. nr. 1 şi  nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 170/19.07.2023 privind aprobarea execuţiei 
bugetului general consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale 
Sector 6 Bucureşti, la data de 30 iunie 2023 
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4. nr. 5 şi  nr. 6 
Proiect de hotărâre nr.  135/31.05.2023 privind aprobarea recalculării și 
ajustării tarifelor activității de colectare separată și transport separat al 
deșeurilor menajere 

 
Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 1539/21.07.2023 

Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței extraordinare din data de 24.07.2023, ora 1300 

 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri!                  

Vom începe şedinţa de astăzi cu efectuarea prezenţei.  
Sunt prezenţi 24 de consilieri locali din 27 de consilieri în funcţie.  
Dl Marius Ionel Ungureanu, preşedinte de şedinţă: Vă mulțumesc, domnule secretar 

general!  
Bună ziua, domnule și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția 

domnului primar numărul 1529/20.07.2023 şi suplimentată prin dispoziția numărul 1539/21.07.2023 
privind suplimentarea ordinii de zi a şedinței extraordinare a Consiliului Local Sector 6 din data de 
24.07.2023 și a fost publicată în ziarul Adevărul din data de 21-23.07.2023.  

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 
societatea civilă prin care ne comunică că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe                  
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri, sugestii 
sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte. 

Dacă sunt modificări pe ordinea de zi? Nu sunt.  
Avem ordine de zi suplimentară numărul 1539. Supun la vot dispoziția numărul 1539 din 

21.07.2023 privind suplimentarea proiectului ordinii de zi. Voturi “împotrivă”? “Abțineri”?                  
Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, ordinea de zi suplimentară a fost aprobată. 

Supun la vot dispoziția numărul 1529 din 20.07.2023. Voturi “împotrivă”? “Abțineri”?                 
Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea sa. Voturi “împotrivă”? “Abțineri”? Voturi “pentru”? 
Cu 24 de voturi “pentru”, ordinea de zi în integralitate a fost aprobată. 

Aș vrea să propun aceeaşi modalitate ca la ședința trecută, în sensul că dacă nu sunt discuții 
generale să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva “împotrivă”? Nu. Se “abține” 
cineva? Nu. Vă mulțumesc!  

Trecem la primul punct: Proiect de hotărâre nr.  171/19.07.2023 privind împuternicirea 

expresă a Consiliului Local al Sectorului 6 să hotărască cu privire la cooperarea cu Administraţia 

Naţională “Apele Române”- Administrația Bazinală de Apă Argeș-Vedea, în scopul realizării 

proiectului de investiții “Parcul Lacul Morii, București”. 

Dacă sunt discuții? 
Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Aş dori să intervin şi eu aici! Ne bucurăm că domnul 

primar Ciucu a îmbrățișat câteva dintre propunerile importante din legislativul trecut al administrației 
publice locale sector 6, în sensul că a preluat și acest proiect al Lacului Morii și parcul Liniei pe care 
noi le considerăm deosebit de importante. Având în vedere că am fost de acord și le-am susținut la 
vremea respectivă, nu putem decât să mergem în continuare cu votul nostru favorabil pentru 
promovare. Mulțumesc! 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate C.L.      

Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 172/21.07.2023 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 44/28.02.2023 privind înființarea 
societății cu răspundere limitată Centrul de Inovare și Proiectare Urbană 
Sector 6 S.R.L. 
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Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule consilier Ciontu!  
Dacă nu mai sunt discuții, aș vrea să trecem la vot. 

  Dl Demirel Spiridon: Ca să nu iasă discuții, aceeași modalitate de vot.  
Se intră în procedura de vot. 

  Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre             

nr. 166/10.07.2023 privind aprobarea rectificării Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al 

subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2023. 

Discuții dacă sunt? 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă, viceprimar:  Dacă îmi permiteți, domnule președinte! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, domnule viceprimar! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: O să am un amendament. Este vorba de un amendament cu 

mai multe puncte. Prima parte a amendamentului vizează includerea sumelor necesare pentru 
realizarea proiectului de amenajare și extindere a Parcului Grozăvești, în varianta extinsă de care am 
discutat în ședința trecută.  

“Tehnic, la Sectorul 6 al Municipiului București capitolul bugetar și 67.02.05.03. articol 
bugetar 71.01.30:  

- se majorează cu suma de 1.000 mii lei în vederea realizării documentațiilor tehnice,              
tehnico-economice și de specialitate pentru extinderea parcului Grozăvești; 

- se diminuează cu 1.000 mii lei capitolul bugetar 54.02.05 “Fond de rezervă bugetară la 
dispoziția autorităților locale”, articolul bugetar 50.04, Fond de rezervă bugetară la dispoziția 
autorităților locale; 

Se modifică creditele de angajament și creditele bugetare aferente unor obiective de investiții, 
conform următoarelor elemente: 

- la obiectivul de investiții PT+construcție corp grădiniță în incinta cartierului A.N.L. Brâncuși, 
inclusiv consultanță și cote isc la 65.02.03.01 - A02, se diminuează creditele de angajament cu              
700.000 lei și suma totală devine 9.000.000 lei;  

- la obiectivul de investiții Consolidare Grădinița numărul 230 - Aleea Potaisa numărul 4, la 
65.02.03.01 - Cd01, se suplimentează creditele bugetare cu 800 mii lei şi devine 5.300. mii lei; 

- la obiectivul de investiții Consolidare Grădinița numărul 208 – Str. Valea Oltului numărul 14, 
la 65.02.03.01.-Cd03 se suplimentează credite de angajament cu 1200 mii lei și suma totală devine 
7200 mii lei și se suplimentează creditele bugetare cu 6700 mii lei și devine suma totală 7200 mii lei; 

- la obiectivul de investiții PT+construcție Şcoala gimnazială numărul 156 (after school), 
inclusiv consultanță și cote isc, la 65.02.03.02-A07, se suplimentează creditele de angajament cu 300 
mii lei, iar suma totală devine 12.750 mii lei; 

- la obiectivul Lucrări de finisaje interioare pentru Gradiniţa numărul 230 - Aleea Potaissa 
numărul 4, la 65.02.03.01 - Ce01, se introduce poziție nouă: credite de angajament 4.250 mii lei și 
credite bugetare 100 mii lei; 

la obiectivul Lucrări de finisaje interioare pentru Gradiniţa numrul 208 - Str. Valea Oltului 
numărul 14, la 65.02.03.01 - Ce02, se introduce poziție nouă: credite de angajament 4.660 mii lei și 
credite bugetare 100 mii lei; 

- la achiziție imobil Colegiul Tehnic de Poștă și Telecomunicații Gheorghe Airinei,               
65.02.04.04 - Ca01, se suplimentează creditele de angajament cu 4.620 mii lei. Suma totală devenind 
4.620 mii lei și creditele bugetare cu 4.620 mii lei, suma devenind 4.620 mii lei; 

- la reabilitarea termică a imobilelor multietajate din sectorul 6 – etapa 2023,                 
la 70.02.03.30 – B19, se suplimentează creditele de angajament cu 160.000 mii lei și suma totală 
devine 256.076 mii lei.  

- Extindere rețele de alimentare cu apă – actualizare/elaborare documentații                 
tehnico- economice, avize, acorduri, la 70.02.05.01 – Cc07, poziție nouă, unde vom avea pe credite de 
angajament 500 mii lei și pe credite bugetare 300 mii lei; 
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- la extindere rețele de canalizare și actualizare/elaborare documentații tehnico-economice, 
avize, acorduri, la 74.02.06. – Cc06 se introduce o poziție nouă cu credite de angajament 500 mii lei și 
credite bugetare de 300 mii lei; 

- la documentații tehnico-economice pentru reabilitare străzi, alei, trotuare și parcări din zona 
delimitată de Splaiul Independenței, Strada Doina Cornea, Strada Economu Cezărescu -                  
Parcul Politehnica (microzona 24 – Nord – Est), la 84.02.03.03 - Cc23, se suplimentează creditele de 
angajament cu 300 mii lei și suma totală devine 1000 mii lei; 

- la obiectivul documentații tehnico-economice pentru Modernizare Parcare Strada                 
Arieșul Mare, la 84.02.03.03 - Cc30 se introduce o poziție nouă, credite de angajament 155 mii lei și 
creditele bugetare 155 mii lei; 

- la documentații tehnico-economice pentru construcție de parcare supraterană pe                 
Bulevardul Iuliu Maniu numărul 53A, inclusiv consultanță și cotei isc, la 84.02.03.03 - Cc31, se 
introduce o poziţie nouă credite de angajament 160 mii lei, credite bugetare, 160 mii lei; 

- la documentații tehnico-economice pentru “Regenerare urbană a trotuarului nordic al străzii 
Drumul Taberei - tronsonul 1 - Sectorul 6 al Municipiului București”, la 84.02.03.03 - Cc32, se 
introduce o poziție nouă credite de angajament 120 mii lei, credite bugetare 120 mii lei; 

- la documentații tehnico-economice pentru modernizare sistem rutier Drumul Belşugului, la 
84.02.03.03 - Cc09, se suplimentează creditele de angajament cu suma de 10 mii lei și devine total 160 
mii lei şi creditele bugetare cu 10 mii lei și totalul devine 160 mii lei; 

 Capitolul bugetar 51.02 - Sectorul 6 al Municipiului București, articol bugetar 59.17, se 
diminuează cu suma de 4.620 mii lei; 

Capitolul bugetar 65.02.03.02 - Sectorul 6 al Muncipiului București, articol bugetar 58.01.02, 
se diminuează cu suma de 8.745 mii lei. 

La capitolul 70.10.50 - alte servicii în domeniile locuințelor, serviciilor și dezvoltării comunale 
- Administrația Comercială, în vederea efectuării lucrărilor de reabilitare și modernizare pentru 
obținerea ISU la Piața Valea Ialomiței, lista de investiții se modifică după cum urmează:  

 - se majorează poziția A01 - Modernizare și reabilitare în vederea obținerii ISU la Piața Valea 
Ialomiţei cu suma de 2.000 mii lei, după cum urmează: trimestrul 1 o creștere de 2.000 mii lei;  

- se diminuează poziția B08 - Reabilitare și extindere Complex Veteranilor cu suma de 1.000 
mii lei, după cum urmează: trimestrul 1 - 1.000 mii lei; 

- se diminuează poziția Cc04 - Piața Păcii cu suma de 700 mii lei, după cum urmează: 
trimestrul 1 – 700 mii lei; 

- se diminuează poziția Cc05 - Proiectare parcare inteligentă cu suma de 300 mii lei, după cum 
urmează: în trimestrul 1 - suma de 300 mii lei. 
  Apoi, având în vedere aprobarea majorării capitalului social pentru Centrul de Inovare și 
Proiectare Urbană din Sectorul 6 cu suma de 1.750 mii lei, capitalul social al acestei societăți devenind 
1750,20 mii lei, propun: 

- includerea sumei de 1.750,00 mii lei în buget, la Capitolul bugetar 87.02.50 “Alte acțiuni 
economice”, articolul bugetar 72.01.01 “Participare la capitalul social al societăților comerciale; 

- diminuarea cu 1.750 mii lei a capitolului bugetar 54.02.05 “Fond de rezervă bugetară la 
dispoziția autorităților locale”, articolul bugetar 50.04. “Fond de rezervă bugetară la dispoziția 
autorităților locale”. 

 În ultimul rând, la învățământ 65.02: 
- se diminuează de la titlul XIII - Capitolul 71 - Active nefinanciare - Investiții suma                  

de 93.000 lei; 
- se diminuează de la Şcoala Gimnazială Orizont suma de 160.000 lei (laptopuri/calculatoare, 

multifuncțională); 
- se diminuează de la Şcoala Gimnazială Constantin și Elena suma de 273.000 lei (laptopuri, 

calculatoare, multifuncțională); 
- se diminuează de la Şcoala Gimnazială Sfântul Andrei suma de 250.000 lei (foișor); 
- se diminuează de la Liceul Teoretic Marin Preda suma de 123.000 lei (tablă smart); 
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- se diminuează de la Liceul Teoretic Eugen Lovinescu suma de 61.000 lei (tablă smart, 
laptopuri, calculatoare); 

- se diminuează de la Grădiniţa Fulg de Nea suma de 250.000 de lei (foișor); 
- se diminuează de la Şcoala Gimnazială nr. 279 suma de 100.000 lei (laptopuri, calculatoare 

imprimante); 
- se diminuează de la Şcoala Gimnazială Regina Maria suma de 269.000 lei (calculatoare, 

multifuncțională, tablă smart); 
- se diminuează de la Şcoala Gimnazială Constantin Brâncuși suma de 67.000 lei, obiectivul de 

investiții calculatoare multifuncțională, tablă smart; 
- se diminuează de la 65.02.12 SDS - suma de 2.625.000 lei;  
- se suplimentează pe lista de investiții la Şcoala Gimnazială numărul 279, suma de                  

320.000 lei, cu o linie de investiție nouă – container; 
- se suplimentează pe lista de investiții la Şcoala Gimnazială Regina Maria suma de               

320.000 lei, cu o linie de investiție nouă – container; 
- se suplimentează pe lista de investiții la Şcoala Gimnazială Constantin Brâncuși suma de 

320.000 lei pe linie de investiție nouă – container; 
- se suplimentează pe lista de investiții la Şcoala Gimnazială Adrian Păunescu, cu suma de  

250.000 lei, o linie de investiție nouă - foișor; 
- se suplimentează pe lista de investiții la Grădiniţa nr. 218, cu suma de 250.000 lei, o linie de 

investiție nouă - foișor; 
- se introduce pe TITLUL II, CAPITOLUL 20 - BUNURI ȘI SERVICII - suma de                 

1.050.000 lei;  
- la Administrația Școlilor Sector 6 se introduce pe TITLUL II – 20 – BUNURI ȘI SERVICII - 

suma de 2.568.000 lei și se vor face reglări în interiorul titlului, pe articole bugetare, pentru 
echilibrarea bugetului; 

- se elimină de la bugetul de investiții 71.01.03 suma de 1.000.000 lei pe linia de investiții - 
containere;  

- se suplimentează bugetul de investiții cu suma de 100.000 lei obiectivul de investiții nou creat 
litere volumetrice la 71.01.30. 

 Ca urmare a propunerilor de mai sus, proiectul de hotărâre privind rectificarea Bugetului 
consolidat de cheltuieli a subdiviziunii administrativ-teritorială sector 6 pe anul 2023, va rămâne la 
aceleași valori. Mulțumesc frumos! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, dl viceprimar! Deci, practic, avem un singur 
amendament, cu mai multe subpuncte 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu: Exact! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Alte discuții, dacă mai sunt, vă rog? 
Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Dacă se poate, dl președinte? Eu trag o concluzie și o 

concluzie de care eu mi-am dat seama de mult timp. Sper să își dea seama și cetățenii Sectorului 6, cât 
și colegii mei consilieri, că de fiecare dată când avem discuții despre buget, despre rectificări bugetare, 
dar de fiecare dată, apar anumite amendamente în cadrul ședințelor de Consiliu Local, fie ordinară, fie 
extraordinară, cu anumite amendamente de mutare a banilor de pe un capitol pe altul. Nu spune nimeni 
că aceste mutări și permutări sunt făcute bine sau mai puțin bine. Ideea este că noi suntem puși în fața 
unui fapt împlinit, să votăm ceea ce ni se zice pe vorbe, în niciun caz pe ceea ce am… 

S-a întrerupt conexiunea. 
Dl Eduard Paul Simion: …consultăm sau să dezbatem chiar. Este o constatare tristă față de 

ceea ce se discuta în 2020, campaniile electorale și precampaniile electorale prin care, atât primarul 
Ciucu, cât și cei cu care conduce Primăria Sectorului 6, în momentul de față, ieșeau și spuneau și 
defilau în fața tuturor că vor transparență, e…, aceasta este transparența asupra faptului că în toate 
ședințele venim cu astfel de amendamente, cu o grămadă de bani, ne mutăm de pe o parte pe alta, 
neștiind exact și neconsultându-se exact cu ceea ce se întâmplă cu acei bani. Mulțumesc frumos! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc și eu! Dacă nu mai sunt alte discuții…  
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Dl Gheorghe Ciontu: Da, fiți amabil, d-le! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, d-le consilier Ciontu! 
Dl Gheorghe Ciontu: Modul cum se pune problema cred că este o desconsiderare crasă a 

consiliului. Nu putem să acceptăm să fim părtași la asemenea manevre. Ori suntem transparenți, ori 
dăm posibilitatea consilierilor să aibă o poziție corectă, justificată, în cunoștință de cauză, ori îi 
desconsiderăm și facem treburile ca în această ședință. Mulțumesc!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă nu mai sunt alte discuții, aș vrea să trecem 
la votarea amendamentului domnului viceprimar.  

Se intră în procedură de vot. 
Dl Demirel Spiridon: Avem o “abținere” (dl Volintiru), 7 voturi “împotrivă” (dl Coșcodaru,          

dl Ciontu, dl Iacob, dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu) și 16 voturi pentru. 
Amendamentul a fost aprobat.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Să trecem la votarea proiectului în ansamblu. 
Se intră în procedură de vot. 
Dl Demirel Spiridon: Avem 7 voturi “împotrivă” (dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Petcu,           

dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu), o “abținere” (dl Volintiru), 16 voturi pentru. Proiectul a fost 
adoptat.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, d-le secretar general!  
Dl Sorin Petcu, consilier local: D-le secretar, nu vă supărați, d-na Mitran nu s-a auzit,                  

dl Enache nu s-a auzit. Nu știu de unde vă ies cele 16 voturi. Aceasta s-a întâmplat și înainte.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Aici s-a auzit, să știți. 
Dl Sorin Petcu: Nu știu, noi nu am auzit. 
Dl Ștefan Viorel Florescu, consilier local: S-a auzit, s-a auzit. 
Dl Sorin Petcu: Vă rugăm frumos, Enache, Mitran, mai sunt încă… 
Dl Ștefan Viorel Florescu: S-a auzit, omule, s-a auzit. 
Dl Sorin Petcu: Pentru corectitudinea votului, mai întrebați o dată, cele două persoane. 
Dl Lucian Dubălaru, consilier local: Responsabilitatea este a secretarului general și a 

președintelui de ședință, nu a noastră.  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, viceprimar: Haideți, ca să nu existe niciun fel de dubii.             

Dl secretar, vă rog, nominalizați cei 2 consilieri, să voteze din nou. 
Dl Demirel Spiridon: Dacă ne aud d-na Mitran și dl Enache, să mai confirme o dată votul. 
Dl Adrian Nicolae Enache, consilier local: Eu sunt pentru.  
D-na Georgeta Mitran, consilier local: Georgeta Mitran, reiterez, pentru. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc amândurora! 
Dl Sorin Petcu: Vă mulțumesc și eu! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre                 

nr. 170/19.07.2023 privind aprobarea execuţiei bugetului general consolidat al subdiviziunii 

administrativ-teritoriale Sector 6 Bucureşti, la data de 30 iunie 2023.  
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, aș vrea să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot. 
Dl Demirel Spiridon: 7 abțineri (dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Petcu, dl Simion E.,                  

dl Stanciu, d-na Surulescu) și 17 voturi pentru.  Proiectul a fost adoptat.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule secretar general! 
Următorul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 135/31.05.2023 privind aprobarea 

recalculării și ajustării tarifelor activității de colectare separată și transport separat al deșeurilor 

menajere. Dacă sunt discuții? 
Dl Eduard Paul Simion: Dacă îmi permiteți, dl președinte? 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, dl Simion!  
Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos! Stimați colegi, consilieri locali, stimați colegi 

din primărie, oameni ai Sectorului 6, este a doua mărire de tarif pe care actuala conducere a Primăriei 
Sectorului 6, prin primarul Ciprian Ciucu, o propune și vine în fața noastră, a Consiliului Local, la nici 
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6 luni de zile distanță de când fostul primar, împreună cu noi, am lăsat Primăria la un tarif de 7,14 lei 
per cap de locuitor. La nici șase luni de zile a fost mărit la 11,6, dacă nu mă înșel, iar acum, la 2 ani și 
jumătate distanță de la preluarea mandatului, ajungem la un tarif dublat, mai mult decât dublat față de 
anul 2020, așa cum primarul Ciucu a preluat Primăria aceasta la cheie, cu proiecte, cu tot, tot, tot. Bun. 
Ideea este în felul următor, mi se pare jenant că venim la 2 ani jumătate distanță să mărim pentru a 
doua oară, de fapt, să măriți, domnule primar, acest tarif la salubrizare, în condițiile în care vă spun și 
am analizat, există sectoare unde încă nu se plătește această taxă și sectoare unde sunt mult mai ieftine 
aceste taxe de preluare și transport și depozitare, bineînțeles, la groapă, a gunoiului menajer decât în 
Sectorul 6. O să vină colegii din executiv și o să îmi spună conform ordinului A.N.R.S.C. nr. 640, bun, 
dar celelalte subunități administrativ-teritoriale din București sau din țară, nu se supun tot aceluiași 
ordin, fac vreo ilegalitate, cumva, nu au găsit alte soluții astfel încât să nu pună această greutate, mai 
ales în aceste vremuri grele, această mărire de taxă a gunoiului? Gândiți-vă că avem bătrâni seniori în 
sector care contează pentru dânșii această mărire a taxei. Este jenant și rușinos, având în vedere că în 
campania electorală, din nou, și în precampania electorală, spuneați vrute și nevrute. Ba mai mult 
decât atât, ați înființat o direcție, pentru că U.S.R.-ul nu a fost de acord să înființeze o companie și 
atunci ați preferat să înființați o direcție de salubrizare de 2 ani de zile, cu care nu ați făcut absolut 
nimic. Ba mai mult, există acolo niște funcționari care își iau salariu, nu știm de ce, da, nu este treaba 
noastră. Deci, veniți cu această mărire a doua oară, de taxă la gunoi, este jenant. Doi la mână, vă spun 
faptul că, și aici mă îndrept către executiv, pentru că dânșii au obligativitatea să respecte legea, 
conform O.U.G. nr. 133 și ordinului A.N.R.S.C. nr. 640, înainte de a aproba rectificarea și ajustarea 
tarifelor, trebuie să existe o hotărâre de consiliu care se referă la transcrierea și modificarea acestor 
tarife, în care să veniți dvs., executivul și să propuneți către noi, către deliberativ, exact cum vor arăta 
și de ce se mărește această taxă a locuitorilor Sectorului 6, de ce acest minus în buzunarele cetățenilor 
Sectorului 6. Deci, consider, în afara faptului că este imorală această hotărâre de Consiliu Local față de 
oamenii din Sectorul 6, o consider și ilegală, pentru că înainte de această hotărâre, trebuia dată o 
hotărâre sau propusă o hotărâre de transcriere și modificare a acestor tarife, ca să vedem și noi exact de 
ce se măresc aceste taxe, din nou, propuse de primarul Sectorului 6, Ciprian Ciucu. Mulțumesc 
frumos!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc!  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Dacă îmi permiteți! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog! 
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Cred că este și cineva din executiv, rugămintea către ei…,           

o să spun și eu câte ceva, dar după aceea aș vrea să interveniți, dl Nicolescu și dvs.. Mi se pare dl 
Simion că faceți o confuzie între taxă și tarif la nivelul Sectorului 6. Noi avem aprobat un tarif pentru 
colectarea și transportul și depozitarea deșeului. De asemenea, dl Simion, faceți o confuzie, din nou, 
legat de administrația de salubritate pe care noi am înființat-o, care va desfășura activități exclusiv de 
salubrizare a domeniului public, nu și de colectare, transport și depozitare a deșeului menajer și 
proiectul pe care îl avem astăzi în față, face referire la deșeul de la populație și da, există, aprobat anul 
trecut, cred, acest ordin A.N.R.S.C., pe care îl menționați și dvs., unde se specifică foarte clar cum 
trebuie să fie calculat și din ce trebuie să fie format tariful sau taxa pentru colectarea și transportul 
deșeului menajer. Dacă există încă sectoare unde acest serviciu este gratuit, nu este pentru că nu îl 
plătește nimeni, ci pentru că îl plătește toată lumea, pentru că nu există absolut nimic gratuit. Din nou, 
dacă ați fi citit proiectul, ați fi văzut că la mapă există și fișa de fundamentare, așa cum salubriștii sunt 
obligați să o prezinte autorității publice locale. De acolo v-ați fi dat seama și de componența tarifului și 
de indicatorii pe care i-au avut în vedere în momentul în care au făcut nota de fundamentare și din nou, 
mă văd nevoită să vă reamintesc, dl consilier Simion, că în 2023 funcționăm pe un contract de 
achiziție semnat în 1999, cred și că acel tarif de 7,11 lei per persoană pentru taxa și colectarea deșeului 
era nesustenabil și că el se susținea din creșterile succesive care nu veneau în fața Consiliului Local 
pentru tarifele practicate de salubrist pentru curățenia stradală și acum, dl Nicolescu, dacă mai sunt 
chestiuni… 

Dl Eduard Paul Simion: Păi cum, aș vrea și eu să intervin, dacă se poate!  
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D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Sigur că da, dar rugămintea ar fi ca și dl Nicolescu să 
adauge dacă mai are ceva de adăugat, pentru că dânsul este în măsură să vă dea informații și mai 
tehnice decât cele pe care vi le-am dat eu și după aceea, dacă doriți, dl consilier, cu drag.  
   Dl Ionuț Nicolescu, reprezentant al Serviciului Public de Salubrizare Sector 6: Mulțumesc, 
d-na viceprimar! A fost foarte corectă expunerea dvs.. În plus, aș mai avea de spus două lucruri.                  
În urmă cu 3, 4 ani nu exista contribuția pe economia circulară, care este o sumă destul de mare și pe 
care o plătim pentru fiecare tonă de deșeu depozitat, este ca un fel de pedeapsă, între ghilimele, pentru 
faptul că nu colectăm separat și că depozităm cantități foarte mari și al 2-lea lucru care este foarte 
important, este faptul că această, așa zisă creștere, se datorează, așa cum a spus și dl Simion, acelui 
ordin A.N.R.S.C., este doar o reconfigurare a fișei de fundamentare, conform fișei de fundamentare 
din acest ordin A.N.R.S.C.. Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumim!  
Dl Eduard Paul Simion: Se poate să intervin, dl președinte?  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, dl consilier Simion!  
Dl Eduard Paul Simion: D-na viceprimar, le iau pe rând, asupra lucrurilor pe care le-ați 

menționat mai devreme.  
Unu la mână, am citit proiectul de hotărâre. Nu încercați să trageți concluzii pripite în 

momentul când discutați cu mine și cu colegii mei, pentru că știm foarte bine să ne documentăm, 
înainte de a lua cuvântul.  

Doi. În legătură cu celelalte sectoare sau celelalte municipii sau celelalte orașe din România,        
vă spun că am studiat foarte bine și sunt unele care nu se plătesc deloc și într-adevăr, totul se plătește 
în viață, dar se asigură printr-un bun management de la bugetul local, care normal, este asigurat tot din 
banii cetățenilor. Deci, cu alte cuvinte, d-na consilier și d-na viceprimar, dvs. îmi spuneți așa, că noi, 
pe lângă faptul că nu știm să manageriem un buget, și aduceți-vă aminte că, în ambii ani am avut 
excedent bugetar, de aici trag concluzia că nu știți să îl manageriați, venim cu o taxă mărită pentru că, 
practic, în momentul de față, dvs. ce spuneți, alte sectoare plătesc din bugetul local, care tot din buget 
se creionează, tot din banii contribuabililor și acolo taxa este gratuită sau mult mai jos. Deci aici, la 
Sectorul 6, pe lângă banii care îi dau contribuabilii la bugetul local, mai trebuie să plătească și această 
taxă. Deci, la noi în sector, aici, este dublu aceasta, în concepția dvs., lucru care nu este deloc în ordine 
și dă dovadă clar de lipsă de management profesional… 

S-a întrerupt conexiunea. 
Dl Eduard Paul Simion: Sectorului 6.  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Se aude cu întreruperi, dl Simion! 
Dl Eduard Paul Simion: Îmi cer scuze, mi-a sunat telefonul! Dacă făceam ședința cu prezență 

fizică, îl aveam dat pe silent și nu se mai întâmplau lucrurile acestea. Bun!  
Trei la mână. Ceea ce vă spun eu în legătură cu transcrierea și modificarea, conform O.U.G.           

nr. 133 și ordinului A.N.R.S.C. nr. 640, trebuia să existe o hotărâre de Consiliu Local prin care 
executivul venea în fața noastră, a consilierilor locali și ne spunea exact, domne', această creștere de la 
12 lei la 15 lei este din cauza faptului că uitați, conform indicelui INS ș.a.m.d.. Eu, personal, unul, nu 
știu să fi existat o astfel de hotărâre, anul acesta, de Consiliu Local prin care să veniți dvs., ca și 
executiv, mă refer, și să ne spuneți care este motivul care stă la baza acestei măriri enorme a acestei 
taxe a gunoiului menajer. Mulțumesc frumos!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Mulțumesc și eu! Vă rog, d-na viceprimar!  
D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Cred că ne scapă ceva tuturor. Dl Simion, în momentul 

acesta aveți în față proiectul pentru recalcularea și ajustarea tarifelor activității de colectare separată și 
transport separat al deșeurilor menajere. Adică, fix ce spuneți dvs.. 

 Dl Eduard Paul Simion: Nu este fix, d-na viceprimar! 
 D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Ba da, pentru că… 
 Dl Eduard Paul Simion: Nu este. Trebuie o hotărâre separată. 
 D-na Ștefan Mihaela Ana Maria: Dl Nicolescu, vă rog să interveniți. Vă rog să interveniți, 

dacă am spus ceva greșit! 
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  Dl Ionuț Nicolescu: Este vorba doar de o reașezare a fișei, mai simplu spus în categorii de 
cheltuieli pe această fișă de fundamentare care nu existau pe fișa de fundamentare trecută.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci, ce avem? Avem taxa pentru economie circulară care 
sunt acei 80 lei pe tonă… 

Dl Ionuț Nicolescu: 150, în prezent. Avem tariful de sortare cu toate componentele lui,         
este reducerea legată de reducerea din contribuția O.I.R.E.P., sunt reducerile din veniturile valorificării 
reciclabilului, adică se adaugă toată acea categorie care ține de reciclabil și care nu era facturată de 
niciun fel și care este pe fișa din ordinul A.N.R.S.C..  

Dl Paul Eduard Simion: Domnul Nicolescu, dacă îmi permiteți? Această hotărâre, la care 
faceți dvs. referire, trebuia să fie o hotărâre înaintea acestei hotărâri de ajustare a prețului.                  
Practic, dvs. prin această hotărâre pe care ne-ați înaintat-o nouă, practic, măriți prețurile, fără ca noi, 
consilierii locali, aleși de către cetățenii Sectorului 6, să dezbatem transcrierea și modificarea care 
survin în urma acestui ordin A.N.R.S.C.. Adică, dvs. trebuia să veniți la noi, să ne spuneți în felul 
următor: domne', noi trebuie să mărim taxa din cauza acestui ordin, dar această suplimentare a taxei de 
3 lei sau 4 lei, vine în urma unor cheltuieli apărute ulterior, care cheltuieli se extrag din…, nu știu, 
prețul la carburant, internet, pentru că am înțeles că intră inclusiv internetul folosit de cel care 
prestează serviciul și mai multe alte cheltuieli, care intervin în descrierea facturii respective, exact ca o 
factură detaliată, ca la Enel, de exemplu, îți dau un exemplu. Dvs. trebuia să veniți cu această 
transcriere și modificare în care noi să vedem, stați o secundă, de ce măriți taxa, că poate nu trebuie să 
o măriți 5 lei, poate trebuie s-o măriți un leu sau poate nu trebuie s-o măriți deloc pentru că ne 
încadrăm în tarif, dar noi n-avem așa ceva. Deci, practic, trebuia să existe o hotărâre de consiliu pentru 
transcriere și modificare, exact cum zice O.U.G. nr. 133. Mulțumesc! 

Dl Ionuț Nicolescu: Păi, acum, această hotărâre este exact…, în anexe sunt fișele de 
fundamentare cu categorii de cheltuieli, detaliat, pe fiecare componentă.   

Dl Paul Eduard Simion: Domnul Nicolescu, hotărârea de Consiliu Local pe care ne-o 
propune dl primar Ciucu, spune în felul următor: Aprobarea recalculării și a ajustării tarifelor activității 
de colectare separată și transport separat a deșeurilor menajere. Ne zice foarte clar, ajustării tarifelor. 
Adică, dvs., prin această hotărâre, deja măriți tarifele, fără a discuta ce presupune această mărire.  

Dl Ionuț Nicolescu: Păi, este foarte simplu. Este indicele I.N.S.. 
Dl Paul Eduard Simion: Domnul Nicolescu, am o rugăminte pentru dvs., personal, ca și 

director la această direcție de salubrizare, am rugămintea să studiați împreună cu juriștii dvs. O.U.G. 
nr. 133, care spune foarte clar exact pașii care trebuiesc urmați pentru respectarea acestui ordin 
A.N.R.S.C. nr. 640. Mulțumesc!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Doamna viceprimar, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Dincolo de toată discuția aceasta, ar fi bine să reamintim 

celor care se uită la noi, că au posibilitatea ca acest tarif să fie mult diminuat prin aplicarea 
programului de fapt, taxa zero pe gunoi. Pe măsură ce asociațiile de proprietari se înscriu în acest 
program și colectează mai mult deșeu reciclabil, cu atât tariful pentru menajer scade și pe lângă tot 
ceea ce a spus domnul Nicolescu, cu privire la ceea ce compune acest nou tarif, să nu uităm nici de 
tariful de depozitare la groapă, care este de 420 lei pe tonă, care este și el reflectat în prețul final al 
costului cu deșeurile menajere.  

Dl Paul Eduard Simion: Același tarif, d-na viceprimar, este pentru toate sectoarele. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da, domnul Simion, aici este o chestiune, repet, când toată 

comunitatea își asumă să plătească, nu înseamnă că omul nu plătește.  
Dl Paul Eduard Simion: Doamnă, dar nu își asumă toată comunitatea. Stați o secundă,                

dvs. sunteți portavocea a 400.000 oameni? Nu sunteți! Nici eu nu sunt.   
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu suntem unde? 
Dl Paul Eduard Simion: Nu sunteți portavocea a 400.000 de mii de locuitori!  
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D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu, dar faceți o comparație între… 
Dl Paul Eduard Simion: Păi, fac o comparație, doamnă, normal că fac, din moment ce văd că 

la alte sectoare este 11 lei, 10 lei sau 12 lei sau deloc și aici, unde o să devină taxa 15 lei pe persoană. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Este 14,33! 
Dl Paul Eduard Simion: 14,33, îmi cer scuze!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Este o creștere de 2,6 lei față de prețul aprobat data trecută.  
Dl Paul Eduard Simion: Da. Este o creștere de 100% față de cum v-am lăsat noi, primăria, 

doamnă.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Domnul Simion, de când ați lăsat primăria, cineva în țara 

aceasta a reușit să se gândească că, totuși, România are o problemă la nivel de colectare și transport 
deșeu menajer.  

Dl Paul Eduard Simion: Dar numai noi avem, Sectorul 6, dar celelalte sectoare nu au?  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Faptul că v-ați folosit, repet, faptul că v-ați folosit de 

tarifele practicate de salubrist, pentru curățarea la rigole, care a crescut în 2019, de 5 sau 7 ori, fără să 
ajungă vreodată vreun act adițional în acest Consiliu Local, ca să puteți să veniți să spuneți că susțineți 
un preț de 7,11 lei la colectare și transport deșeuri menajere, nu este o…, iertați-mă, da, nu este vreo 
chestiune de inginerie administrativă, este o mână spală pe alta, despre aceasta este vorba.  

Dl Paul Eduard Simion: D-na viceprimar, de ce ne-am folosit sau de ce nu ne-am folosit.               
În 2020, taxa era de 7,11, după care, în 2021, zona de primăvară, dacă nu la șase luni de zile de la 
preluarea mandatului, din nou, s-a mărit și acum se mărește din nou, deci, practic, se dublează față de 
taxa din 2020. Îmi spuneți că ne-am folosit de rigolă. Doamnă, oamenii văd în buzunarele lor, domné, 
mi s-a mărit sau nu mi s-a mărit., dvs. ați dublat. Nu asta trebuie să știe toată lumea, ce Dumnezeu ne 
ascundem așa după statuie? Serios! Haideți să vorbim corect și dacă vreți să vorbim corect și eu cred 
că sunteți o persoană cu coloană vertebrală, ar trebui să și spuneți, pentru că ați mai făcut-o și cred în 
bunăvoința dvs. și în faptul că aveți o coloană vertebrală, pentru că tot ați reiterat acel program de 
colectare selectivă cu taxa zero și vă las pe dvs. și vă dau ocazia și oportunitatea să spuneți cine a creat 
acel program, doamnă.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da, domnul Simion, administrația trecută a creat acel 
program și felicitări pentru asta.  

Dl Paul Eduard Simion: Mulțumesc frumos! Mă bucur că o duceți mai departe.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Lucrurile bune trebuie duse mai departe. Cred că aceasta 

am stabilit din prima zi de când am venit aici, dar nu ne-am bătut joc.  
Dl Paul Eduard Simion: Foarte bine! Și noi o să ducem lucrurile bune făcute de dvs. în 2024, 

dacă vom găsi, nu este niciun fel de problemă.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Să concluzionăm. Nu am venit aici să ne batem joc de 

nimic. Nu am venit aici ca să punem taxe pe spinarea cetățenilor. Știți foarte bine că subiectul 
deșeurilor este unul extrem de complicat și extrem de volatil, ca să zic așa, ținând cont de faptul că în 
jurul Bucureștiului nu avem decât o groapă funcțională. Știți foarte bine că avem nevoie de sprijinul 
tuturor factorilor politici pentru ca fiecare cetățean din Sectorul 6, Sectorul 1, Brașov, Cluj-Napoca,             
de oriunde din țara aceasta, să înțeleagă că este foarte important să începem să facem colectare 
separată. Știți foarte bine, de asemenea, că această administrație a reușit să obțină sume importante de 
bani tocmai pentru a implementa procese și proiecte de investiții în materie de colectare separată a 
deșeurilor și o să se vadă anul acesta, acest lucru. O să avem și o stație de sortare, avem planuri pentru 
a gestiona în mod integrat problematica deșeului în Sectorul 6. O să ne dați dreptate, la un moment dat, 
până atunci, lăsați-mă să termin și chiar este ultima chestie pe care o spun. Vreau să fie foarte clar 
pentru toată lumea, că în această problemă nu este o chestiune de preț, pentru că la finalul zilei, 
problema deșeurilor, dacă este lăsată de izbeliște și o tratăm populist, în sensul în care vine câte un 
primar sau câte un politician care să se laude că eu nu pun taxe, eu nu pun tarife, eu nu pun nimic, dar 
la finalul zilei nu pune nimic pe masă, problema deșeurilor o să devină foarte arzătoare pentru noi toți, 
ca și comunitate și pentru noi toți, ca și populație și sănătate, pentru că vedeți ce se întâmplă și prin 
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alte state și deja nu mai avem cale de întors. De aceea, această administrația a făcut demersuri în mai 
multe sensuri pentru a reuși să atragă bani și pentru a face investiții durabile în ceea ce se numește 
managementul integrat al deșeurilor. Sper că și A.D.I. de la București, care are în coordonare fix acest 
domeniu, o să reușească să ducă mai departe proiectele pe care ei le-au inițiat. Deci, în materie de 
poluare, de deșeuri, de colectare separată, de poluarea aerului și de a lua măsuri care să vină în 
sprijinul cetățenilor din punctul acesta de vedere, m-aș bucura, ca la finalul zilei să existe un consens 
politic, pentru că este o chestiune de viitor, nu este o chestiune de ce facem azi sau ce am făcut ieri, 
este o chestiune de ce vom face pentru următorii 5, 10, 15 ani și despre ce vrem să lăsăm noi mai 
departe generațiilor care o să vină după noi. Dacă vrem să discutăm doar despre un tarif sau despre o 
taxă, ok, o putem face la nesfârșit, aici. Dvs., ne acuzați că am dublat-o, noi vă spunem că avem cadru 
legal să facem asta, dar la finalul zilei sper că o să dovedim maturitate și o să reușim să înțelegem că 
ce ține de poluare și ce ține de deșeu, nu mai este de mult o chestiune de orgolii politice, ci o chestiune 
de strategie națională.  

Dl Paul Eduard Simion: D-na viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Mulțumesc, dl Simion!  
Dl Paul Eduard Simion: OK! Mulțumesc și eu, d-na viceprimar! Scurt, asupra a ceea ce ați 

spus și dvs. și nu mă repet.  
În primul rând, vă mulțumesc că ați recunoscut că acest program de colectare separată, cu taxă 

zero, l-ați dus mai departe și nu este singurul proiect pe care l-ați dus mai departe și vă mulțumesc că 
ați spus chestia aceasta.  

Doi la mână. D-na viceprimar, aveți 2 ani și 8 luni de zile de când ați preluat primăria.                 
Toată lumea știe că nu ați făcut nimic și nu dvs., personal, aici mă refer la primarul Ciucu, cu privire la 
această colectare separată. Vreau să-mi arătați și mie o ghenă de gunoi nou înființată, care este 
prevăzută cu pubele separate, unde oamenii pot merge și colecta separat. Nu există în tot sectorul, 
doamnă! Ați spus că faceți groapă, faceți centru de colectare separată, nu s-a făcut! Ați înființat nu știu 
ce companie, încă nu a început. Adică, ok, că vreți să faceți este ușor și eu spun că vreau multe, dar 
important este să și pot. Eee…, altădată, este o ocazie bună să învățați și să nu promiteți oamenilor ce 
nu puteți face sau să le spuneți de la început, că durează 20 de ani să facem o ghenă de gunoi de 
colectare selectivă. Vă mulțumesc frumos! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, dl consilier! Vă rog, d-na viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Dacă ați fi citit proiectul de buget și rectificările care au 

avut loc în ultima perioadă, ați fi văzut că în bugetul Sectorului 6 există fonduri obținute de Direcția de 
Fonduri Externe pentru aceste ghene de gunoi supraterane, pe patru fracții.  

Dl Paul Eduard Simion: Au trecut 2 ani și jumătate, doamnă!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Au trecut 2 ani și jumătate, în condițiile în care am aprobat 

actualizarea propusă de minister acum 3 luni.  
Dl Paul Eduard Simion: Doamnă, să faceți o ghenă de gunoi, dureaza două zile de colectare 

selectivă. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Procedura de atribuire este în curs. Eu am încredere în 

colegii noștri că până la finalul anului o să vedeți aceste ghene, iar legat de administrația de salubritate, 
la fel. Dacă ați fi citit proiectele de buget, ați fi văzut că s-au alocat fonduri pentru achiziția utilajelor, 
utilaje care urmează să vină și cel mai probabil vom avea această administrație, în curând, funcțională 
pe străzile Sectorului 6.  

Dl Paul Eduard Simion: D-na viceprimar, sunt doar vorbe ce îmi spuneți! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu sunt vorbe.  
Dl Paul Eduard Simion: Sunt vorbe, eu nu le văd! Eu, ca cetățean al Sectorului 6, nu văd nici 

ghene de gunoi, nici pubele, nici gunoiere pe stradă.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: O să le vedeți! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, amândurora! Dacă nu mai sunt discuții, aș vrea 

să trecem la vot. Dl Secretar, vă rog!  
Se intră în procedură de vot. 
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Dl Demirel Spiridon: 7 voturi “împotrivă” (dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Petcu,                 

dl Simion E, dl Stanciu, d-na Surulescu) și 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule Secretar general! 
Trecem la următorul punct de pe ordinea suplimentară: Proiect de hotărâre nr. 172/21.07.2023 

pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 44/28.02.2023 privind înființarea 

societății cu răspundere limitată Centrul de Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L.. 

Dacă sunt discuții? Dacă nu sunt discuții, aș vrea să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot. 
Dl Demirel Spiridon: 7 “abțineri” (dl Coșcodaru, dl Ciontu, dl Iacob, dl Petcu,                 

dl Simion E, dl Stanciu, d-na Surulescu) și 17 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule secretar general! Fiind ședință 

extraordinară, nu avem “întrebări și interpelări”. Vă mulțumesc pentru prezență și declar ședința 
închisă.  
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